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ORG.0002.9.2019 

Protokół 

z XI sesji Rady Gminy Buczkowice, 

która odbyła się dnia 30 października 2019 r. 

w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

 

Obecni na sesji: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 sołtysi wg załączonej listy obecności, 

 goście wg załączonej listy obecności, 

 Wójt Gminy Buczkowice, Pan Józef Caputa, 

 Zastępca Wójta, Pan Jerzy Kanik, 

 Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

 Radca Prawny Urzędu Gminy, Pani Krystyna Dadok, 

 protokolant – inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice, Ewa Matera. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wystąpienia gości. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Buczkowice, 

2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

3) określenia zwolnień z podatku od nieruchomości, 

4) zmiany uchwały dotyczącej opłaty targowej, 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice, 

6) zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2019, 

7) zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki, 

8) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą 

Buczkowice a gminą Bielsko-Biała, gminą Szczyrk, gminą Wilkowice i gminą 

Bestwina. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Wójta Gminy Buczkowice za III kwartał 2019 

roku. 

5. Przedstawienie informacji dotyczącej analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez 

zobowiązane do tego osoby. 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Buczkowice. 

8. Zamknięcie XI sesji Rady Gminy Buczkowice. 

Głosowania jawne podczas sesji przeprowadzane są za pomocą systemu umożliwiającego 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań. Protokoły tych głosowań 

stanowią załączniki do protokołu z sesji. 
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Ad 1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy, Radny Jerzy Foltyniak przywitał obecne na sesji osoby 

i otworzył XI sesję VIII kadencji Rady Gminy Buczkowice, stwierdzając prawomocność obrad 

– na sali posiedzeń obecnych było 12 radnych.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 15.06. 

Przewodniczący Rady odczytał informację dotyczącą przetwarzania wizerunku i zakazu 

używania danych osobowych (zał. do protokołu). 

Wójt Gminy złożył wniosek o zmianę porządku XI sesji Rady Gminy Buczkowice poprzez 

dodanie w punkcie 3 podpunktu 9, w którym rozpatrzony zostanie projekt uchwały w sprawie 

trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy Buczkowice. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła wniosek Wójta Gminy – głosowało 12 radnych, 

w tym 12 „za”. 

Ad 2. Wystąpienia gości. 

Pan Adam Caputa poinformował, że: 

 remont ulicy Grunwaldzkiej w Buczkowicach uda się prawdopodobnie wpisać do 

budżetu powiatu na rok 2020, 

 droga „do ronda” stanie się najprawdopodobniej droga powiatową – zmieni się też jej 

numeracja – jutro ma odbyć się spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w tej sprawie.  

Sołtys Rybarzowic poprosił by firma, która buduje ścieżkę rowerową posprzątała po sobie – 

szczególnie w okolicach mostu przy ul. Topolowej w Rybarzowicach oraz na odcinku od 

rzeki przez lasek w stronę Godziszki (porozrzucane butelki itp.). 

Radny Więcek zwrócił się do Radnego Powiatowego z prośbą o podjęcie działań mających 

na celu ustawienie koło szkoły w Kalnej prędkościomierza informującego o wysokości 

ewentualnego mandatu. 

Pan Adam Caputa powiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych dokupił prędkościomierze, 

chociaż nie wie czy mają taką funkcję – i zadeklarował zasięgnięcie informacji kiedy 

ponownie punkt pomiaru zostanie zainstalowany w Kalnej. 

Ad 3. Rozpatrywanie projektów uchwał i podejmowanie uchwał (wykaz podjętych 

uchwał zał. do protokołu). 

Ad 3.1.  Projekt uchwały w sprawie zmiany studium i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Buczkowice. 

Pan Marcin Ulewicz wyjaśnił, że podjęta w sierpniu uchwała w tej sprawie została uchylona 

rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Śląskiego z uwagi na naruszenia formalne 

(nieprawidłowa numeracja załączników, brak zapisów o zmianie załączników 

uzupełniających oraz brak ujednoliconej treści), w związku z czym uchwałę należy podjąć 

kolejny raz. 
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Pan Ulewicz poinformował, że do wyłożonego wcześniej projektu studium wpłynęły cztery 

uwagi  (zgodnie z wytycznymi Wojewody nie trzeba było kolejny raz wykładać zmiany 

studium), które Rada powinna kolejny raz rozpatrzyć (wykaz uwag zał. do protokołu). 

Następnie Pan Ulewicz przedstawił uwagę A.W.Ś. o przekwalifikowanie działki nr 493 

w Rybarzowicach do strefy przemysłowej oraz uzasadnienie częściowego nieuwzględnienia 

i częściowego odrzucenia uwagi jako bezprzedmiotowej przez Wójta Gminy Buczkowice - 

zgodnie z rozstrzygnięciem nr 1 (zał. do protokołu). 

Radna Maria Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych w odniesieniu do projektu uchwały oraz rozstrzygnięć Wójta Gminy 

w przedmiocie zgłoszonych do projektu studium uwag. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie częściowe 

nieuwzględnienie i częściowe odrzucenie uwagi - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 1 Wójta 

Gminy Buczkowice. 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o częściowym nieuwzględnieniu i 

częściowym odrzuceniu uwagi - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 1 Wójta Gminy Buczkowice – 

głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Pan Ulewicz przedstawił uwagę M.G. o pozostawienie planowanej drogi obwodnicy 

Buczkowic od ronda do granicy Szczyrku oraz uzasadnienie nieuwzględnienia uwagi przez 

Wójta Gminy Buczkowice - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 2 (zał. do protokołu). 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

nieuwzględnienie uwagi - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 2 Wójta Gminy Buczkowice. 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o nieuwzględnieniu uwagi - zgodnie z 

rozstrzygnięciem nr 2 Wójta Gminy Buczkowice – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Pan Ulewicz przedstawił uwagę Burmistrza Miasta Szczyrk o zachowanie rezerwowanego 

odcinka drogi – zachodniej obwodnicy Buczkowic oraz uzasadnienie nieuwzględnienia uwagi 

przez Wójta Gminy Buczkowice - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 3 (zał. do protokołu). 

Radny Więcek powiedział, że w Szczyrku mówi się o tym, że Buczkowice nie chcą pozwolić 

na wybudowanie drugiego odcinka obwodnicy. Radny wyraził jednocześnie opinię, że 

Szczyrk może odkupić działki od właścicieli z Buczkowic i podkreślił, że gdy zakorkowana 

jest droga do Szczyrku, cierpią na tym również Buczkowice. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że na ten moment nie ma żadnych planów 

dotyczących budowy obwodnicy na omawianym odcinku oraz wobec braku dalszych 

zgłoszeń poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 3 

Wójta Gminy Buczkowice. 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o nieuwzględnieniu uwagi - zgodnie z 

rozstrzygnięciem nr 3 Wójta Gminy Buczkowice – głosowało 12 radnych, w tym 11 „za”, 1 

wstrzymał się od głosu. 

Pan Ulewicz przedstawił uwagę A.W.Ś. o:  

1. wydanie kopii protokołu z dyskusji publicznej nad projektem zmiany studium. 
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2. wydanie kopii wystąpienia Marszałka Województwa do Wójta Gminy Buczkowice o 

opinię na temat inwestycji drogowej „budowa obwodnicy Buczkowic i Rybarzowic” oraz 

kopii opinii Wójta w tej sprawie 

oraz uzasadnienie odrzucenia uwagi przez Wójta Gminy Buczkowice - zgodnie z 

rozstrzygnięciem nr 4 (zał. do protokołu). 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie odrzucenie 

uwagi jako bezprzedmiotowej - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 4 Wójta Gminy Buczkowice. 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o odrzuceniu uwagi jako bezprzedmiotowej 

- zgodnie z rozstrzygnięciem nr 4 Wójta Gminy Buczkowice – głosowało 12 radnych, w tym 

12 „za”. 

Udział w obradach rozpoczął Radny Kopacz oraz Pani Janina Janica-Piechota. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

Pan Marcin Ulewicz zakończył udział w obradach. 

Ad 3.2. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Pan Adam Caputa zakończył udział w obradach. 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

Ad 3.3. Projekt uchwały w sprawie określenia zwolnień z podatku od nieruchomości. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

Ad 3.4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej opłaty targowej. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały. 



5 
 

Radna Górna zapytała czy nie ma przeszkód by Radny Jakubiec inkasował opłatę targową 

jako sołtys. 

Wójt Gminy odpowiedział twierdząco. 

Radca Prawny dodała, że nie ma tutaj stosunku cywilno-prawnego, którego zakazują 

przepisy – jedynie, gdyby Pan Radny był obecny, musiałby wyłączyć się z głosowania. 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

Ad 3.5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wg autopoprawki (zał. do protokołu). 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

Ad 3.6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2019. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wg autopoprawki (zał. do protokołu), 

informując radnych, że na wydruku brakuje jeszcze paragrafu dotyczącego wejścia uchwały 

w życie. 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

Ad 3.7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 
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Ad 3.8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy gminą Buczkowice a gminą Bielsko-Biała, gminą Szczyrk, 

gminą Wilkowice i gminą Bestwina. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały. 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

Ad 3.9. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

gminy Buczkowice. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały (zał. do protokołu). 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 13 radnych, w tym 13 „za”. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach (o godz. 15.57).  

Pani Janina Janica-Piechota zakończyła udział w obradach. 

Obrady wznowiono o godz. 16.08. 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Wójta Gminy Buczkowice za III kwartał 

2019 roku. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie (zał. do protokołu). 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał przejęcie sprawozdania pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła sprawozdanie – głosowało 13 radnych, w tym 13 

„za”. 

Ad 5. Przedstawienie informacji dotyczącej analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

przez zobowiązane do tego osoby. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację dotycząca oświadczeń majątkowych 

złożonych przez radnych (zał. do protokołu) oraz informację Wojewody Śląskiego dotyczącą 

oświadczenia Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy (zał. do protokołu). 

Wójt Gminy przedstawił informację dotyczącą oświadczeń składanych wójtowi (zał. do 

protokołu). 

Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag ani zapytań. 
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Ad 6. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły 

dwie interpelacje Radnej Górnej, dzisiaj interpelacje złożyła Radna Magiera-Sadlik oraz 

Radny Zdzisław Świerczek. 

Następnie Pan Wiceprzewodniczący przedstawił skargę, które wpłynęła do Rady Gminy 

i stanie się przedmiotem obrad najbliższej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

przekazaną Radzie Gminy uchwałę Rady Powiatu dotyczącą konstytucyjnego modelu rodziny 

(zał. do protokołu). 

Radny Więcek poprosił o: 

 interwencję w kwestii co najmniej 9-krotnych szybkich wyłączeń prądu, jakie miały 

miejsce wczoraj w Kalnej (pani na infolinii nie wiedziała dlaczego tak się stało), 

 zwrócenie się do policji o wzmożenie kontroli na cmentarzu komunalnym 

w Godziszce (nasiliły się kradzieże), 

 przywrócenie miernika prędkości do Kalnej 

oraz zapytał czy w czasie święta zmarłych na cmentarzu komunalnym w Godziszce będzie 

przenośna toaleta. 

Zastępca Wójta odpowiedział twierdząco. 

Radny Jan Świerczek poprosił o: 

 przesiedlenie bobrów z Rybarzowic w miejsce, gdzie nie będą tak szkodzić, 

 podjęcie działań w kwestii wyprofilowania ul. Beskidzkiej przy ruchu okrężnym 

w taki sposób by poprawić odpływ wody (tworzy się kałuża, gdy pojawią się mrozy, 

będzie niebezpiecznie), 

 interwencję na ul. Rybarskiej w kwestii zarastających ją krzewów i drzew (trudno 

przejechać). 

Radny Roman Wrona powiedział, że część ludzi oddaje jeszcze odpady w workach i nie 

chce kupić kubłów, argumentując, że sąsiadowi przywiózł SanitTrans i poprosił o szukanie 

rozwiązań mających na celu poprawę bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych na 

ul. Wiślańskiej na wysokości kładki (w dzień kierujący samochodami od razu przepuszczają 

pieszych, gdy się ściemni przestają się zatrzymywać i bardzo trudno przejść przez drogę). 

Radny Moczek zapytał czy trwają prace odnośnie lampy na ul. Jeżynowej w Buczkowicach. 

Wójt Gminy odpowiedział twierdząco. 

Radna Magiera-Sadlik poprosiła o uprzątnięcie placu przy ul. Mostowej w Rybarzowicach 

z pozostałości z prowadzonej inwestycji (bawią się tam dzieci). 

Radna Górna przekazała prośbę mieszkańców o zamontowanie w ośrodku zdrowia centrali 

umożliwiającej oczekiwanie na linii na rozmowę i informującej o przybliżonym czasie tego 

oczekiwania (bardzo trudno się dodzwonić). 
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Radny Kopacz powiedział, że nie ma możliwości wjazdu na nową drogę techniczną przy 

obwodnicy Buczkowic. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że na ten czas nie może to być wprost skomunikowane. 

Radny Zdzisław Świerczek przekazał, że gmina Łodygowice wystąpiła do GDDKiA 

o udostępnienie drogi technicznej na ścieżkę rowerową. 

Wójt Gminy powiedział, że jest szansa skomunikowania jej z naszą ścieżką (pod warunkiem 

wybudowania mostku). 

Ad 7. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Buczkowice. 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół był wyłożony i zapytał czy radni zgłaszają do 

niego uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy 

Buczkowice. 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła protokół – głosowało 13 radnych, w tym 

13 „za”. 

Ad 8. Zamknięcie XI sesji Rady Gminy Buczkowice. 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jerzy Foltyniak zamknął XI sesję Rady Gminy 

Buczkowice. 

Sesja zakończyła się o godz. 16.32. 

 

Przewodniczył: 

Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy Foltyniak 

Protokołowała: Ewa Matera 

 

 



Wykaz uchwał podjętych na XI sesji Rady Gminy Buczkowice 

w dniu 30 października 2019 roku: 

 

 

1) uchwała Nr XI/91/19 w sprawie zmiany studium i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Buczkowice, 

2) uchwała Nr XI/92/19 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

3) uchwała Nr XI/93/19 w sprawie określenia zwolnień z podatku od nieruchomości, 

4) uchwała Nr XI/94/19 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej opłaty targowej,  

5) uchwała Nr XI/95/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice, 

6) uchwała Nr XI/96/19 w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice, 

7) uchwała Nr XI/97/19 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki, 

8) uchwała Nr XI/98/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy gminą Buczkowice a gminą Bielsko-Biała, gminą 

Szczyrk, gminą Wilkowice i gminą Bestwina,  

9) uchwała Nr XI/99/19 w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej gminy Buczkowice. 

 

 

 

 

Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

 



 

 

Informuję, że sesje Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej  

i na stronie internetowej gminy, co oznacza przetwarzanie wizerunku 

wszystkich osób biorących udział w sesjach Rady Gminy. 

 

Jednocześnie informuję o zakazie używania danych osobowych osób 

fizycznych w czasie sesji i posiedzeń komisji Rady Gminy,  

również ewentualne pisma nie mogą być odczytywane wraz z danymi 

osobowymi osób innych niż osoby publiczne. 

 

 



 

 
 

WYKAZ UWAG ZGŁOSZONYCH NA PODSTAWIE ART. 11 PKT. 8 USTAWY  
DO WYŁOŻONEGO DO PUBLICZNEGO WGLĄDU PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 
 

 
 
 
 
L
p. 

 
Data wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 
nazwa jednostki 
organizacyjnej  

i adres zgłaszającego 
uwagi 

 
 

Treść uwagi 

 
Oznaczenie 

nieruchomości której 
dotyczy uwaga 

Ustalenia projektu zmiany 
studium dla 

nieruchomości, której 
dotyczy uwaga 

Rozstrzygnięcie Wójta  w sprawie 
rozpatrzenia uwagi 

Rozstrzygnięcie Rady Gminy - załącznik do 
uchwały nr …..... z …..r. 

 
 

Uwagi Uwaga 
uwzględniona 

Uwaga 
nieuwzględniona 

Uwaga 
uwzględniona 

Uwaga 
nieuwzględniona 

1. 2. 3. 4. 5. 6. 7. 8. 9. 10. 11. 
1 21.05.2019r. A. W. Ś. Przekwalifikowanie działki nr 

493 do strefy przemysłowej 
działka nr 493/1 (kdg) planowana droga 

obwodowa 
 nieuwzględniona 

 
 nieuwzględniona  

działka nr 493/2  (p) obszar rozwoju 
zabudowy aktywności 
gospodarczej 
(przemysłowej) 

odrzucona jako bezprzedmiotowa odrzucona jako bezprzedmiotowa  

2  30.05.2019r. M. G. Pozostawienie planowanej drogi  
obwodnicy Buczkowic 
od ronda do granicy Szczyrku 

obszar zachodniego 
odcinka planowanej 
drogi obwodowej 
(kdg) 

obszary M i (m)  nieuwzględniona  nieuwzględniona  

3 06.06.2019r. Burmistrz Miasta  
Szczyrk 

Zachowanie rezerwowanego 
odcinka drogi – zachodniej 
obwodnicy Buczkowic 

obszar zachodniego 
odcinka planowanej 
drogi obwodowej 
(kdg) 

obszary M i (m)  nieuwzględniona  nieuwzględniona  

4 12.06.2019r. A. W. Ś. 
 

1. wydanie kopii protokołu z 
dyskusji publicznej nad 
projektem zmiany studium. 
2. wydanie kopii wystąpienia 
Marszałka Województwa do 
Wójta Gminy Buczkowice o 
opinię na temat inwestycji 
drogowej „budowa obwodnicy 
Buczkowic i Rybarzowic” oraz 
kopii opinii Wójta w tej sprawie. 

obszar wschodniego  
odcinka drogi 
planowanej drogi 
obwodowej (kdg)  
w Rybarzowicach 
- objęty decyzją 
Wojewody o 
zezwoleniu na 
realizację inwestycji 
drogowej. 

obszar planowanej drogi 
obwodowej (kdg)  

odrzucona jako bezprzedmiotowa odrzucona jako bezprzedmiotowa  

 

 

Załączniki: uwagi  wymienione w pkt. od 1 do 4 



ROZSTRZYGNIĘCIE NR 1 
 W SPRAWIE ROZPATRZENIA UWAGI ZGŁOSZONEJ 

 DO PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  
GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 

 

 

ZGŁASZAJĄCY:  
A. W. Ś. 
 

ROZSTRZYGAJĄCY: 
  Wójt Gminy Buczkowice 
 

TREŚĆ UWAGI: 
Przekwalifikowanie działki nr 493 w Rybarzowicach do strefy przemysłowej. 
 

ROZSTRZYGNIĘCIE – UWAGA CZĘŚCIOWO NIEUWZGLĘDNIONA I CZĘŚCIOWO ODRZUCONA JAKO 
BEZPRZEDMIOTOWA 

 
U Z A S A D N I E N I E 

 Wnioskowana działka nr 493  obecnie nie figuruje w ewidencji gruntów prowadzonej przez Starostę Bielskiego. Dawna 
działka nr 493 obręb Rybarzowice ulegała podziałowi geodezyjnemu na działki nr 493/1 i 493/2 na podstawie decyzji Wojewody 
Śląskiego nr 11/2017 znak IFXIII.7820.46.2017 z dnia 21.09.2017 r. o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej - budowy 
obwodnicy Buczkowic. Powyższa decyzja jest ostateczna i wykonalna.  
 Działka nr 493/1 została zgodnie z powyższą decyzją Wojewody przeznaczona pod realizację inwestycji drogowej. 
Przeszła z mocy prawa na własność jednostki publicznej, a poprzedniemu właścicielowi przysługuje prawo do odszkodowania 
za tę działkę. Zmiana przeznaczenia tej działki na zabudowę przemysłową obecnie nie jest możliwa, ponieważ naruszałaby 
porządek prawny. Uwagi w tym zakresie nie można uwzględnić. 
 Działka nr 493/2 znajduje się poza obszarem zmiany studium i zmiana przeznaczenia tej działki nie może być 
rozpatrzona w tej procedurze planistycznej. Wnioskowana zmiana przeznaczenia w studium jest bezprzedmiotowa również z 
tego powodu, że działka ta już obecnie znajduje się w obszarze (p) rozwoju zabudowy aktywności gospodarczej, w tym 
przemysłowej. Uwaga w tym zakresie podlega odrzuceniu, jako bezprzedmiotowa.  
  
PODSUMOWUJĄC STWIERDZIĆ NALEŻY, ŻE UWAGA CZĘŚCIOWO NIE MOŻE BYĆ UWZGLĘDNIONA ZE WZGLĘDÓW 
MERYTORYCZNYCH, A CZĘŚCIOWO JEST BEZPRZEDMIOTOWA I Z TEGO WZGLĘDU PODLEGA ODRZUCENIU. 
 
Buczkowice , dnia 21 czerwca 2019r 



ROZSTRZYGNIĘCIE NR 2 
 W SPRAWIE ROZPATRZENIA UWAGI ZGŁOSZONEJ 

 DO PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  
GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 

 

 

ZGŁASZAJĄCY:  
M. G. 
 

ROZSTRZYGAJĄCY: 
  Wójt Gminy Buczkowice 
 

TREŚĆ UWAGI: 
  Pozostawienie planowanej drogi obwodnicy Buczkowic od ronda do granicy Szczyrku 
 Wnoszący uzasadnił, że codziennie dojeżdża do pracy do Szczyrku przez Buczkowice. Planowana droga jest 
niezbędna do przejazdu bez stania w korku. 
 
ROZSTRZYGNIĘCIE – UWAGA NIEUWZGLĘDNIONA 

 
U Z A S A D N I E N I E 

 Zmiana studium dotyczy usunięcia rezerwy pod nowy odcinek drogi obwodowej. Studium nie ogranicza poszerzenia 
istniejącej jezdni drogi wojewódzkiej, ustalając normatywną szerokość pasa drogi głównej. Rezerwowany teren pod nowy 
(zachodni) odcinek dotyczy drogi, która nie została ujęta w planie zagospodarowania Województwa Śląskiego, ani w 
programach zawierających zadania rządowe o znaczeniu krajowym. Ten odcinek drogi nie jest ujęty w żadnym planie lub 
programie inwestycyjnym. Analizy sporządzone przez inwestora przy lokalizacji wschodniego odcinka drogi obwodowej 
wskazały, że budowa odcinka zachodniego przy granicy z miastem Szczyrk byłaby nieefektywna i nieopłacalna. Budowa 
zachodniego odcinka drogi nie spowodowałaby znaczącej poprawy płynności ruchu na drodze wojewódzkiej wobec 
ograniczenia tej płynności na dalszym odcinku na terenie Szczyrku, gdzie jej kontynuację stanowiłaby istniejąca ul. Beskidzka. 
Budowa zachodniego odcinka drogi byłaby zbyt kosztowna, ponieważ wymagałaby budowy budowli inżynierskich (np. tunelu) w 
trudnych warunkach zbocza górskiego. Budowa zachodniego odcinka drogi obwodowej w obecnych warunkach byłaby 
technicznie i ekonomicznie nieuzasadniona, dlatego oznaczenie rezerwy terenu pod taką inwestycję wymaga ustalenia innego 
kierunku zagospodarowania. Na zmienionym rysunku studium przedmiotowy teren oznaczono jako obszar zabudowy 
mieszkaniowej w nawiązaniu do terenów przyległych.  
 Niniejsza zmiana studium została uzgodniona z Wojewodą Śląskim i Zarząd Województwa Śląskiego, którzy w 
wymaganym terminie nie zajęli stanowiska, jako organy właściwe w sprawie ponadlokalnych inwestycji drogowych. 
 

  
PODSUMOWUJĄC STWIERDZIĆ NALEŻY, ŻE UWAGA NIE MOŻE BYĆ UWZGLĘDNIONA ZE WZGLĘDÓW 
MERYTORYCZNYCH. 
 
Buczkowice , dnia 21 czerwca 2019r 



ROZSTRZYGNIĘCIE NR 3 
 W SPRAWIE ROZPATRZENIA UWAGI ZGŁOSZONEJ 

 DO PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  
GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 

 

 

ZGŁASZAJĄCY:  
Burmistrz Miasta Szczyrk   
 

ROZSTRZYGAJĄCY: 
  Wójt Gminy Buczkowice 
 

TREŚĆ UWAGI: 
Zachowanie rezerwowanego odcinka drogi – zachodniej obwodnicy Buczkowic.  

 W uzasadnieniu Burmistrz wskazał, że droga ta jest niezbędna dla podjęcia próby rozwiązania problemów 
komunikacyjnych w rejonie. Burmistrz poinformował, że w maju b.r. złożył wniosek do zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego Województwa Śląskiego o wpisanie tej drogi. Burmistrz poinformował, że  w trakcie opracowywania jest 
koncepcja dalszego przebiegu tej drogi po terenie gminy Szczyrk do strategicznych parkingów w rejonie Skalitego. W ocenie 
Burmistrza, droga ta umożliwi normalne funkcjonowanie komunikacji w Buczkowicach, a rezygnacja z tej drogi spowoduje 
pogłębienie utrudnień komunikacyjnych drogą wojewódzką nr 942 przez korkowanie na istniejącym rondzie w Buczkowicach. 
 
ROZSTRZYGNIĘCIE – UWAGA NIEUWZGLĘDNIONA 

 
U Z A S A D N I E N I E 

 Uzasadnieniem dla usunięcia rezerwy pod zachodni odcinek drogi obwodowej jest zbędność tego oznaczenia. 
Zachodni odcinek drogi nie został ujęty w planie zagospodarowania Województwa Śląskiego, ani w programach zawierających 
zadania rządowe o znaczeniu krajowym. Ten odcinek drogi nie jest ujęty w żadnym planie lub programie inwestycyjnym. Analizy 
sporządzone przez inwestora przy lokalizacji wschodniego odcinka drogi obwodowej wskazały, że budowa odcinka zachodniego 
przy granicy z miastem Szczyrk byłaby nieefektywna i nieopłacalna. Budowa zachodniego odcinka drogi nie spowodowałaby 
znaczącej poprawy płynności ruchu na drodze wojewódzkiej wobec ograniczenia tej płynności na dalszym odcinku na terenie 
Szczyrku, gdzie jej kontynuację stanowiłaby istniejąca ul. Beskidzka. Budowa zachodniego odcinka drogi byłaby zbyt 
kosztowna, ponieważ wymagałaby budowy budowli inżynierskich (np. tunelu) w trudnych warunkach zbocza górskiego. Budowa 
zachodniego odcinka drogi obwodowej w obecnych warunkach byłaby technicznie i ekonomicznie nieuzasadniona, dlatego 
oznaczenie rezerwy terenu pod taką inwestycję wymaga ustalenia innego kierunku zagospodarowania. Na zmienionym rysunku 
studium przedmiotowy teren oznaczono jako obszar zabudowy mieszkaniowej w nawiązaniu do terenów przyległych.  
 Niniejsza zmiana studium została uzgodniona z Wojewodą Śląskim i Zarząd Województwa Śląskiego, którzy w 
wymaganym terminie nie zajęli stanowiska. 
 Uwaga Burmistrza Miasta Szczyrk jest niekonsekwentna, ponieważ postanowieniem z dnia 15.03.2019 r. ten sam 
Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedmiotową zmianę studium, wnosząc jedynie uwagę, aby na terenie Buczkowic 
uwzględnić możliwość lokalizacji parkingów. Powyższa uwaga Burmistrza została uwzględniona. We wszystkich terenach 
zabudowy wyznaczony w studium dopuszczono lokalizację parkingów. 
 Uwaga Burmistrza Miasta Szczyrk jest nieuzasadniona, ponieważ w przekazanym do Urzędu Gminy Buczkowice 
projekcie zmiany studium Miasta Szczyrk, również nie przewiduje się rozbudowy istniejącego układu drogi wojewódzkiej, z 
uwagi na ochronę zabudowy mieszkaniowej i turystycznej w Szczyrku. Próba narzucenia rezerwowania terenu pod wątpliwą 
rozbudowę układu drogowego na terenie gminy sąsiedniej stawia interes mieszkańców tej gminy niżej, niż interes własnych 
mieszkańców.  
 Uwaga Burmistrza Miasta Szczyrk, zgodnie z przepisami nie jest wiążąca dla władz Gminy Buczkowice.  
 

  
PODSUMOWUJĄC STWIERDZIĆ NALEŻY, ŻE UWAGA NIE MOŻE BYĆ UWZGLĘDNIONA ZE WZGLĘDÓW 
MERYTORYCZNYCH. 
 
Buczkowice , dnia 21 czerwca 2019r 



ROZSTRZYGNIĘCIE NR 4 
 W SPRAWIE ROZPATRZENIA UWAGI ZGŁOSZONEJ 

 DO PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  
GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 

 

 

ZGŁASZAJĄCY:  
A. W. Ś. 
 

ROZSTRZYGAJĄCY: 
  Wójt Gminy Buczkowice 
 

TREŚĆ UWAGI: 
1. wydanie kopii protokołu z dyskusji publicznej nad projektem zmiany studium. 
2. wydanie kopii wystąpienia Marszałka Województwa do Wójta Gminy Buczkowice o opinię na temat inwestycji drogowej 
„budowa obwodnicy Buczkowic i Rybarzowic” oraz kopii opinii Wójta w tej sprawie. 
 
ROZSTRZYGNIĘCIE – UWAGA ODRZUCONA JAKO BEZPRZEDMIOTOWA 

 
U Z A S A D N I E N I E 

 W nagłówku uwagi wnoszący zaznaczyli że dotyczy ona projektu zmiany studium. W treści uwagi wnoszący określili 
siebie jako osoby „pokrzywdzone i poszkodowane realizacją inwestycji pod nazwą Obwodnica  Buczkowic i Rybarzowic z 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Buczkowice”. Wnoszący poprosili o wydanie kopii 
protokołu z dyskusji publicznej nad projektem studium i opinii Wójta Gminy na temat przedmiotowej inwestycji drogowej.  
 Należy stwierdzić, że powyższa uwaga nie dotyczy ustaleń w projekcie zmiany studium. W szczególności nie dotyczy 
ustalonego kierunku zagospodarowania przestrzennego, ani nie wskazuje nieruchomości, której uwaga dotyczy. Taka uwaga 
nie dotyczy zmiany studium i powinna zostać odrzucona, jako bezprzedmiotowa. 
 Protokół z dyskusji publicznej nad zmianą studium, podlega udostępnieniu do publicznego wglądu. Kopia tego 
protokołu została przekazana wnoszącym uwagę. W trakcie dyskusji publicznej w dniu 24.05.2019 r. uczestniczył W. Ś., który 
ustnie wniósł o przeznaczenie działki nr 493/2 w Rybarzowicach pod zabudowę przemysłową, oraz kwestionował lokalizację 
drogi obwodowej oznaczoną w zmienionym studium. Projektant urbanista ustnie poinformował wnoszącego uwagę, że działka nr 
493/2 znajduje się poza obszarem zmiany studium i wniosek o zmianę przeznaczenia tej działki nie może być rozpatrzony w tej 
procedurze planistycznej. Projektant urbanista ustanie poinformował wnoszącego uwagę, że oznaczenie drogi obwodowej w 
studium wynika z decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej wydanej przez Wojewodę Śląskiego, a decyzja ta jest 
wykonalna i ostateczna.  
  
PODSUMOWUJĄC STWIERDZIĆ NALEŻY, ŻE UWAGA JEST BEZPRZEDMIOTOWA I Z TEGO WZGLĘDU PODLEGA 
ODRZUCENIU. 
 
Buczkowice , dnia 21 czerwca 2019r 



Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Buczkowice 
za III kwartał 2019 r.  

Wójt Gminy Buczkowice w opisanym wyżej okresie podjął następujące działania: 
1. Przygotował i przedłożył do rozpatrzenia 20 projektów uchwał Rady Gminy 

Buczkowice – wszystkie uchwały zostały podjęte. 
 

2. Wydał 12 zarządzeń – m.in. w sprawach: 
1) Umorzenia należności cywilnoprawnych Gminy Buczkowice od nieistniejącej 

Spółki Kostrzewa Sp. z o.o. 

2) Zmian budżetu Gminy Buczkowice na rok 2019 – 8 zarządzeń, 

3) Wyznaczenia miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie urzędowych 

obwieszczeń wyborczych i plakatów wszystkich komitetów wyborczych w 

wyborach do Sejmu i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 

dzień 13 października 2019r., 

4) Powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli kontraktowych z terenu 

Gminy Buczkowice ubiegających się o awans zawodowy na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

 
3. Zawarł 35 umów dotyczących m.in.: 

 

1) Umocnienia rowu przy ul. Wichrowej oraz przy ul. Za górą w Kalnej, 
2) Remontu dachu zaplecza boiska w Buczkowicach, 

3) Konserwacji rowów melioracyjnych, 

 4) Remontu kaplicy cmentarnej na cmentarzu komunalnym w Godziszce, 

5) Remontu zniszczonego ogrodzenia na boisku przy „Brzózkach” w Rybarzowicach, 

6) obsługi wyborów do Sejmu I Senatu RP – 11 umów, 

7) 5 umów z zakresu realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Buczkowice na rok 2019. 

 
4. Zatwierdził 3 przetargi dotyczące: 

 

-Przebudowy dróg gminnych w Buczkowicach ul. Akacjowej, w Godziszce ul. 

Bieszczadzkiej i Cichej, w Rybarzowicach ul. Krokusów, Wierzbowej, 

Jastrzębiej i Cedrowej,  

-Zagospodarowania terenów przyległych do potoku Żylica wraz z budową 

ścieżki dydaktycznej – etap II”, 

-Rozbudowy i przebudowa drogi gminnej Nr 627039S ul. Łodygowskiej w 

Godziszce wraz z budową chodnika. 

5. Przyznał w trybie pozakonkursowym jedną dotację w kwocie 1500 zł na 
zlecenie realizacji zadań publicznych gminy Buczkowice podmiotom 
prowadzącym działalność pożytku publicznego z zakresu: przeciwdziałania 
patologiom i uzależnieniom społecznym.  

 
 Nazwa zadania oraz kwota przyznanej dotacji, jak i oferta złożona w trybie 
pozakonkursowym znajdują się: 

1) w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Buczkowice: 
bip.buczkowice.pl,  

2) na stronie Urzędu Gminy Buczkowice: www.buczkowice.pl. 
 
Przygotowała Agata Artemska 



1 
 

 

SPRAWOZDANIE Z ANALIZY OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH ZŁOŻONYCH 

WÓJTOWI GMINY BUCZKOWICE  

W ROKU 2019 

 

Działając na podstawie art.24h ust.6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990r.              

o samorządzie gminnym  Wójt Gminy Buczkowice przedkłada informacje o: 

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po 

terminie; 

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych wraz z opisem i wskazaniem osób, które złożyły 

nieprawidłowe oświadczenia; 

3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi       

w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

Stosownie do powyższego, Wójt Gminy Buczkowice dokonał analizy oświadczeń 

majątkowych Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników wydających 

decyzje w imieniu Wójta Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych 

zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych.  

W wyniku dokonanej analizy stwierdzono: 

1. Oświadczenia majątkowe  wraz z rocznymi zeznaniami podatkowymi                           

za 2018r. zostały złożone z zachowaniem ustawowego terminu. 

2. W roku 2019r. dodatkowo oświadczenia majątkowe złożyli: 

 

2.1.  Pani Agata Artemska - oświadczenie złożono w związku                        

z odwołaniem ze stanowiska Zastępcy Wójta Gminy Buczkowice, 
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2.2.  Pan Jerzy Kanik  – oświadczenie majątkowe złożono                  

powołaniem na stanowisko Zastępcy Wójta Gminy Buczkowice. 

3. W złożonych za 2018r. oświadczeniach majątkowych stwierdzono 

następujące nieprawidłowości: 

3.1. Nie wykazano działki, na której posadowiony jest dom bądź 

pominięto inne nieruchomości. Nieprawidłowości dotyczyły 

złożonych oświadczeń majątkowych przez: pana Zenona 

Cebrata, pana Jacka Baczyńskiego, panią Agnieszkę Gasek oraz 

panią Jadwigę Kozłowską,  

3.2. Nie podano dochodu uzyskanego z tytułu zatrudnienia. 

Nieprawidłowość dotyczyła złożonego oświadczenia 

majątkowego przez panią Jadwigę Kozłowską, 

3.3. W części B oświadczenia nie podano miejsca położenia 

nieruchomości określonych w punkcie II części A. 

Nieprawidłowości dotyczyły oświadczeń majątkowych złożonych 

przez: pana Zenona Cebrata, pana Jacka Baczyńskiego  oraz 

panią Agnieszkę Gasek. 

                 Wskazane nieprawidłowości zostały skorygowane przez wyżej 

wymienionych.  

Ponadto zgodnie z art. 24h ust.6 ustawy o samorządzie gminnym wszystkie 

oświadczenia majątkowe zostały przekazane do właściwego urzędu skarbowego,                                

a oświadczenia Wójta Gminy Buczkowice przekazano Wojewodzie Śląskiemu          

z zachowaniem  ustawowego terminu.           

W złożonych oświadczeniach na dzień 30 października 2019r. nie stwierdzono 

nieprawidłowości.  

Wójt Gminy Buczkowice, Józef Caputa 



SPRAWOZDANIE Z ANALIZY OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH ZŁOŻONYCH 

PRZEWODNICZĄCEMU RADY GMINY BUCZKOWICE  

W ROKU 2018 (W ZWIĄZKU Z ROZPOCZĘCIEM KADENCJI) ORAZ W ROKU 2019 

 

Informuję, że - zgodnie z art. 24h ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym - w roku 2019 dokonałem analizy oświadczeń 

majątkowych radnych złożonych w 2018 roku w związku z rozpoczęciem kadencji 

oraz w 2019 roku wg stanu na dzień 31 grudnia 2018 r. – i nie stwierdziłem w nich 

nieprawidłowości. Wszystkie oświadczenia zostały złożone z zachowaniem 

ustawowego terminu.   

Drugie egzemplarze oświadczeń przekazałem do właściwego urzędu 

skarbowego. Na dzień 30 października br. nie otrzymałem informacji zwrotnej 

odnośnie nieprawidłowości w przekazanych oświadczeniach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy Foltyniak 

 

 

 














